
Tárgy: FW: december 12-i testületi ülésre előzetes kérdés

From: Gyöngyi Abonyi <abonvi.gvongyi(5)mkkp.hu>
Sent: Thursday, December 5, 2024 10:31 AM
To: Jegyző <iegyzo(5)budavar.hu>: Böröcz László <borocz.laszlo@fidesz.hu>
Subject: december 12-i testületi ülésre előzetes kérdés

FIGYELEM: KÜLSŐ EMAIL! NE KATTINTS a linkekre vagy a mellékletekre, hacsak nem ismered a feladót és
biztos vagy benne, hogy a tartalom biztonságos!

Tisztelt Polgármester és Jegyző Úr!

Szeretném átlátni, hogy az önkormányzati cégek és az alapítványok átszervezése hogyan fog történni és 
mivel fog járni, ezért szeretnék kapni egy kimutatást, hogy az átszervezésnek milyen költség- és 
személyügyi vonzatai lesznek. Én egy nagyon egyszerű táblázatot szeretnék kérni, ami tartalmazza az 
átalakítások előtti állapotot, azaz a cégek és alapítványok listáját, hogy hány főt foglalkoztatott és hogy 
milyen költségkeretből gazdálkodhatott. Plusz szeretnék látni egy másik táblázatot, hogy mi a cél állapot, 
mely cégek és alapítványok kerülnek összevonásra vagy esetleg ha új szervezet létrejön az átalakítás után 
akkor természetesen azt is feltüntetve, illetve ezek hány főt fognak foglalkoztatni és milyen 
költségkeretből gazdálkodhatnak a tervek szerint. A költség- és a személyügyi módosításokon túl szeretném 
a tevékenységi kör bővülését/szűkülését is látni a cégek, alapítványok mellett.
Szerintem mindenkinek az az érdeke, hogy ezek az átalakítások transzparensen és átlátható módon 
történjenek. Azt is megértem, hogy a többlet feladatok többlet költségekkel és személyügyi igényekkel 
fognak járni, ezért is kérném a feladat és tevékenységi kör módosulást is feltüntetni.
Én remélem, hogy a Polgármester Úr már egy kidolgozott koncepcióval rendelkezik, amit ezáltal jobban 
megismerhetek. Egyáltalán nem tartom ördögtől valónak, hogy egy valóban jobban működő koncepciót 
támogassak, de ahhoz látnom kell, hogy tényleg jobb.
Egy dolgot mindenképpen szeretnék elkerülni, hogy úgy történjen az átalakítás, hogy az eddigi vezetők feje 

felé még egy vezetői réteget rakunk szuper cégeket létrehozva. Azaz ne az legyen, hogy vezetői fizetésekkel 
növekszik az önkormányzat költsége.

Mivel a fenti kérdés egy összetett kérdés, ezért második kérdésem most nincs. Erre viszont nagyon 
szeretnék egy átlátható választ kapni.

Addig is még találkozunk...

Legyen minden jobb!:)

üdv:
dr. Nánásiné Abonyi Gyöngyi
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